

BD 用 DISC 検査装置 BD MASTER

Blu-ray Disc Manufacture Standard Tester BD MASTER



■ 装置概要

生産線用Blu-ray Disc電気特性評価試験装置。擁有與業界標準機碟片評價裝置（ODU-1000 Inspector）相當高的互換性，並實現低價格化。

■ 特長

- ◎ 本公司產品：採用與ODU-1000相同計測驗算法，計測結果具有高度信賴性的。
- ◎ 可選擇符合生產線操作人員、管理者等模式進行操作。
- ◎ 1台PC最多可接續6台BD Master，各模組可獨立進行測試作業。
- ◎ 計測條件可依用途自由設定，採用GUI（Graphical、User、Interface）介面，可直覺系的操作。
- ◎ 對象碟片：BD-ROM（SL、DL）以及已記錄的BD-R/RE。

※ 本規格，在尚未通知的情形下可能會有所變更，敬請諒解。

PULSTEC

パルステック工業株式会社

本社 / 〒433-8510 静岡県浜松市東三方町90-3
TEL (053) 436-1121 (代) FAX (053) 436-3050
営業直通TEL (053) 436-2200

東京・浜松・細江・大阪
PULSTEC INDUSTRIAL CO.,LTD.
Head Office: 90-3, Higashi-mikata-Cho,
Hamamatsu-City, Shizuoka Pref., 433-8510, Japan
PHONE: (053) 436-1121 FAX: (053) 436-3050
Direct to sales department: (053) 436-2200
ホームページアドレス <http://www.pulstec.co.jp>
E-mailアドレス sales@pulstec.co.jp

MEMO

BD Format Evaluation Tester

BD MASTER

Blu-ray Disc Manufacture Standard Tester BD MASTER



■ Product Introduction

BD Master, a tester, evaluating Blu-ray Disc electrical characteristics, was promoted for the purpose of using mainly in the production area. BD Master achieved lower price with dramatically high compatibility comparing with the ODU-1000, Inspector (as a de facto standard widely using by Optical disc format Company).

■ Characteristics

- ◎ Highly reliable evaluation results could be provided from BD Master because of using same measurement algorithm with ODU-1000.
- ◎ Two operation mode could be selected, "Operator mode" and "Manager mode".
- ◎ Up to 6 units could be connected with 1 PC at same time, each unit could apply executing different evaluation individually.
- ◎ Measurement condition could be set up freely, user friendly GUI could support operator for parameter setting or other operation/measurement/evaluation easily and smoothly.
- ◎ Target Disc: BD-ROM (SL/DL) BD-R/RE (recorded)

※The content of these specifications may change without notice.

PULSTEC

PULSTEC INDUSTRIAL CO.,LTD.

● HEAD OFFICE

90-3 Higashimikata, Hamamatsu, Shizuoka
433-8510 Japan TEL: +81-53-436-2200

■ PULSTEC USA, INC

21535 Hawthorne Blvd. Suite375 Torrance
CA 90503 USA TEL: +1-310-316-9055

■ PULSTEC EUROPE

Imperial House, Imperial Way, Celtic Lakes,
Newport, South Wales, NP 108UH, UK

TEL: +44-1633-811844

www.pulstec.co.jp

MEMO